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Protokół Nr 42/2015 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego w dniu 23 lipca 2015 roku 

w Starostwie Powiatowym w Myśliborzu 

ul. Spokojna 22 

      

   Stan Członków Zarządu  - 5 

     Obecnych - 5 

 

Ad. 1 

O godzinie 13:10 Przewodniczący Zarządu rozpoczął posiedzenie Zarządu zgodnie z listą 

obecności (załącznik Nr 1 do protokołu)  

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1. Arkadiusz Janowicz   - Przewodniczący Zarządu  

2. Danuta Patkowska    - Wicestarosta 

3. Andrzej Potyra    - Członek Zarządu 

4. Urszula Sawicka    - Członek Zarządu 

5. Wojciech Wojtkiewicz   -  Członek Zarządu 

 

Spoza Zarządu w posiedzeniu wzięli udział: 

 

1. Joanna Bajsarowicz - Sekretarz Powiatu 

2. Tadeusz Grabski – Dyrektor PCOF-A w Myśliborzu 

3. Elżbieta Urbaniak - Dyrektor Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 3 w Myśliborzu 

4. Jarosław Rębiasz - Kierownik szkolnych praktyk Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych 

Nr 3 w Myśliborzu 

 

Ad. 2 
Przyjęcie porządku posiedzenia. (porządek stanowi załącznik Nr 2 do protokołu). 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2.        Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Dyskusja dotycząca spraw związanych z włączeniem Domu Wczasów Dziecięcych  

w Myśliborzu do Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 3 im. S. Dariusa i S. Gierenasa  

w Myśliborzu. 

4. Rozpatrzenie spraw: 

1) Wybór najkorzystniejszej oferty oraz podpisanie umowy z wybranym 

wykonawcą w postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego w trybie przetargu 

nieograniczonego na zadanie pn.: Przebudowa drogi powiatowej nr 1575Z w m. Sulimierz na 

dł. 0,47 km. 

2) Podpisanie umowy z firmą EMULEX Kalinowski Sp. z o.o. ze Stargardu 

Szczecińskiego na „Remont drogi powiatowej nr 2114Z w m. Renice” poprzez ulepszenie 

nawierzchni dróg metodą „slurry seal”. 

3) Podpisanie umowy z firmą Usługi Sprzętowo-Transportowe K. Wiącek ze 

Strzelec Krajeńskich na „Remont drogi powiatowej nr 2107Z w m. Kruszwin”. 

4) Podpisanie umowy z firmą „RAMIKO” Kinga Ostraszewska z Jenina na 

Pełnienie nadzoru inwestorskiego nad zadaniem inwestycyjnym pn.: „Przebudowa drogi 

powiatowej Nr 1575Z w m. Sulimierz na dł. 0,47 km”. 
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5. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

1) w sprawie zaopiniowania propozycji pozbawienia dróg kategorii dróg 

gminnych. 

2) w sprawie zmiany w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 

2015 rok.  

3) zmieniająca uchwałę w sprawie skierowania pod obrady Rady Powiatu  

w Myśliborzu projektu uchwały w sprawie włączenia Domu Wczasów Dziecięcych  

w Myśliborzu do Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 3 im. S. Dariusa i S. Gierenasa  

w Myśliborzu oraz zmiany nazwy Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 3 im. S. Dariusa  

i S. Gierenasa  w Myśliborzu na Zespół Szkół i Placówek im. S. Dariusa i S. Gierenasa  

w Myśliborzu. 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie uchylenia uchwały Nr 39/118/2015 Zarządu 

Powiatu w Myśliborzu z dnia  3 lipca 2015 roku w sprawie skierowania pod obrady Rady 

Powiatu w Myśliborzu projektu uchwały w sprawie rozwiązania Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych Nr 1 im. Juliusza Słowackiego w Dębnie i Zespołu Szkół i Placówek  

w Smolnicy oraz utworzenia Zespołu Szkół i Placówek w Dębnie. 

6. Sprawy różne. 

7.        Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad.3 

Dyskusja dotycząca spraw związanych z włączeniem Domu Wczasów Dziecięcych  

w Myśliborzu do Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 3 im. S. Dariusa i S. Gierenasa  

w Myśliborzu. 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Zwrócił uwagę, na  poprzednim posiedzeniu Zarządu poruszony został temat włączenia Domu 

Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu do Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 3  

w Myśliborzu. W przedmiotowej sprawie została podjęta uchwała Zarządu Powiatu dotycząca 

skierowania projektu uchwały pod obrady sesji Rady Powiatu. 

 

Tadeusz Grabski – Dyrektor PCOF-A w Myśliborzu 

Poinformował, że w dniu wczorajszym odbyło się spotkanie w Domu Wczasów Dziecięcych 

w Myśliborzu, w którym uczestniczyła dyrektor  Elżbieta Urbaniak oraz pracownicy Domu 

Wczasów Dziecięcych. 

 

Elżbieta Urbaniak - Dyrektor Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 3 w Myśliborzu 

Przedstawiła relację z odbytego spotkania. Poinformowała, że wykazała wolę wzajemnej 

współpracy i pomocy. Zwróciła uwagę na potrzeby inwestycyjne w jednostce i sprawy jej 

finansowania się. 

Przedstawiła propozycję dotyczącą ewentualnej struktury Zespołu Szkół i Placówek. 

(propozycja  stanowi załącznik Nr 3 do protokołu).  

 

Jarosław Rębiasz - Kierownik szkolnych praktyk Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych 

Nr 3 w Myśliborzu 

Przekazał, że gdyby powstał Zespół Szkół i Placówek Oświatowych to w skład Zespołu 

mógłby wejść Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych z kierunkami, w których obecnie kształci się 

młodzież. W przyszłości można uruchomić kierunki związane z turystyką i hotelarstwem.  

W przypadku klasy integracyjnej możnaby było wprowadzić kierunek pracownika obsługi 

hotelowej, gdzie młodzież z orzeczeniami o niepełnosprawności mogłaby zdobyć zawód. 
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Przekazał, że jeżeli chodzi o Dom Wczasów Dziecięcych to zajmowałby się organizacją zajęć 

edukacyjnych opiekuńczych i wychowawczych. Oferta byłaby wzbogacona o organizację 

zajęć np. laboratoria/warsztaty informatyczne, warsztaty savoir-wivre. Można też 

zorganizować laboratoria zawodowe – doradztwo zawodowe oraz zajęcia w pracowniach 

symulacyjnych wykorzystując bazę Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych oraz turnusy 

rehabilitacyjne w partnerstwie z PCPR. Zwrócił uwagę na możliwość pozyskiwania środków 

finansowych na zakup wyposażenia i różnego rodzaju urządzeń. 

Zwrócił uwagę, że trzecią formą byłoby Centrum Kształcenia Praktycznego dla branży 

gastronomicznej, hotelarskiej i turystycznej. 

Zabezpieczałoby ono prowadzenie zajęć praktycznych dla uczniów. W „CKP” można 

również podnosić kompetencje nauczycieli poprzez organizowanie staży. 

Poinformował, że w ramach kontraktu samorządowego można ubiegać się o tworzenie 

ośrodków doradztwa zawodowego, dostosowanie struktur i bazy do potrzeb osób 

niepełnosprawnych, wyposażenie pracowni i warsztatów szkolnych. 

 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 

Poprosił, aby uściślić przedstawione informacje. Zapytał jaka będzie planowana kadra 

jednostkach? Jak będą zaplanowane środki finansowe? 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Przekazał, że szczegóły zostaną dopracowane. Na dzień dzisiejszy dyskusja dotyczy 

stanowiska jednej ze stron w przedmiotowej  sprawie.  

 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 

Zwrócił uwagę, że należałoby przedstawić dane finansowe, które pokażą czy zostaną 

uzyskane efekty.  

 

Wicestarosta - Danuta Patkowska 

Zapytała o pracowników Domu Wczasów Dziecięcych? 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Przekazał, że Dom wczasów Dziecięcych pozostanie w powołanym Zespole. Subwencja nie 

zostanie narażona na żaden uszczerbek. Pozostanie ona i może być jeszcze większa poprzez 

podjęcie działań związanych z uatrakcyjnieniem oferty. 

Na dzień dzisiejszy nie ma w pełni wykorzystanego potencjału Domu Wczasów Dziecięcych.  

Infrastruktura wymaga nakładów inwestycyjnych, które doprowadzą budynek do standardów, 

które są wymagane. Błędem było to, że od lat nikt nie odkładał środków finansowych w odpis 

amortyzacyjny i na zadania związane z remontami. Gdy subwencja była większa i pozwalała 

na przesunięcie jej na inne zadania to nikt nie myślał co będzie w kolejnych latach. 

Dlatego też jeżeli powstanie dodatkowy potencjał należy go wykorzystać i skierować na 

poprawienie ogólnego stanu technicznego budynku. Placówka pozostanie jednostką 

prowadzoną w 100% przez Powiat Myśliborski. Plan finansowy obu jednostek zostanie 

przygotowany. Działania związane z połączeniem placówek są szansą, aby w nowej 

perspektywie na uzyskanie środków skierowanych na szkolnictwo zawodowe i działania 

związane z polityką społeczną. 

Zwrócił uwagę, że placówka wymaga odpowiedniego pokierowania i zrealizowania 

zaplanowanych pomysłów związanych z jej rozwojem. 
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Ad. 4 

Rozpatrzenie spraw: 

 

1) Wybór najkorzystniejszej oferty oraz podpisanie umowy z wybranym 

wykonawcą w postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego w trybie przetargu 

nieograniczonego na zadanie pn.: Przebudowa drogi powiatowej nr 1575Z w m. Sulimierz na 

dł. 0,47 km. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 4 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Przedstawił, przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Poinformował, że  

w przedmiotowym postępowaniu dokonano oceny spełniania przez wykonawców warunków 

udziału w postępowaniu oraz badania i oceny ofert. Wpłynęły 3 oferty.  

Przekazał, że oferta z najniższą ceną przewyższa kwotę, którą zamawiający zamierzał 

przeznaczyć na sfinansowanie zamówienia. Zamawiający z uwagi na możliwość zwiększenia 

kwoty do ceny najkorzystniejszej oferty  po dokonaniu oceny ofert i z uwagi na niewielką 

różnicę pomiędzy najkorzystniejszą ofertą a zaplanowaną kwotą proponuje pozytywnie 

rozstrzygnąć przetarg i dokonać wyboru oferty złożonej przez: „MALDROBUD” Sp. z o.o., 

Sp. komandytowa, ul. Królewiecka 43, 74-300 Myślibórz. 

 

Zarząd Powiatu wybrał ofertę firmy „MALDROBUD” oraz wyraził zgodę na podpisanie 

umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

2) Podpisanie umowy z firmą EMULEX Kalinowski Sp. z o.o. ze Stargardu 

Szczecińskiego na „Remont drogi powiatowej nr 2114Z w m. Renice” poprzez ulepszenie 

nawierzchni dróg metodą „slurry seal”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 5 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Przedstawił, przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Poinformował, że na zapytanie 

ofertowe wysłane do 4 firm ofertę złożyły dwie. W związku z tym, że oferta Nr 2 jest 

najkorzystniejsza proponuję podpisać umowę z firmą EMULEX Kalinowski Sp. z o.o., 73-

102 Stargard Szczeciński, ul. Tańskiego 16. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

3) Podpisanie umowy z firmą Usługi Sprzętowo-Transportowe K. Wiącek ze 

Strzelec Krajeńskich na „Remont drogi powiatowej nr 2107Z w m. Kruszwin”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 6 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Przedstawił, przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Poinformował, że na zapytanie 

ofertowe wysłane do 3 firm ofertę złożyły 3 firmy. W związku z tym, że oferta Nr 1 jest 

najkorzystniejsza proponuję podpisać umowę z firmą Usługi Sprzętowo-Transportowe  

K. Wiącek , ul. Klonowa 8, 66-500 Strzelce Krajeńskie. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  
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4) Podpisanie umowy z firmą „RAMIKO” Kinga Ostraszewska z Jenina na 

Pełnienie nadzoru inwestorskiego nad zadaniem inwestycyjnym pn.: „Przebudowa drogi 

powiatowej Nr 1575Z w m. Sulimierz na dł. 0,47 km”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 7 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Przedstawił, przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Poinformował, że na zapytanie 

ofertowe wysłane do trzech firm oferty złożyło dwie firmy. W związku z tym, że oferta Nr 2 

jest najkorzystniejsza proponuje się podpisać umowę z firmą RAMIKO” Kinga Ostraszewska 

ul. Gronowa 3, 66-450 JENIN. 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Ad. 5 

Rozpatrzenie projektów uchwał: 

 

1) w sprawie zaopiniowania propozycji pozbawienia dróg kategorii dróg 

gminnych. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 8 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Poinformował, że projekt uchwały dotyczy zaopiniowania propozycji Wójta Gminy 

Nowogródek Pomorski w zakresie pozbawienia kategorii dróg gminnych w celu zaliczenia do 

kategorii dróg wojewódzkich byłej drogi krajowej nr 3 oznaczonej numerem geodezyjnym 36 

obręb Świątki, 332 i 600/5 obręb Trzcinna, 500 obręb Nowogródek Pomorski. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 42/127/2015 z dnia 23 lipca 2015 roku w sprawie 

zaopiniowania propozycji pozbawienia dróg kategorii dróg gminnych. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

2) w sprawie zmiany w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 

2015 rok.  

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 9 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Przekazał, że zmian dokonuje się na podstawie wniosku Naczelnika Wydziału Inwestycji, 

Komunikacji i Dróg o przesunięcie kwoty 11.000 zł pomiędzy paragrafami w rozdziale 60014 

– Drogi publiczne powiatowe w związku z potrzebą zabezpieczenia środków finansowych do 

wysokości zaoferowanej ceny na zadanie: „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1575Z  

w m. Sulimierz na dł. 0,47 km”.   

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 42/128/2015 z dnia 23 lipca 2015 roku w sprawie 

zmiany w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2015 rok. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

 



6 
 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie skierowania pod obrady Rady Powiatu  

w Myśliborzu projektu uchwały w sprawie włączenia Domu Wczasów Dziecięcych  

w Myśliborzu do Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 3 im. S. Dariusa i S. Gierenasa  

w Myśliborzu oraz zmiany nazwy Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 3 im. S. Dariusa  

i S. Gierenasa  w Myśliborzu na Zespół Szkół i Placówek im. S. Dariusa i S. Gierenasa  

w Myśliborzu. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 10 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały. Przekazał, że zmiana uchwały dotyczy 

sprostowania omyłki pisarskiej dokonanej w  § 2. polegającej na niepełnym wpisaniu tytułu 

uchwały Nr 39/117/2015 z dnia 3 lipca 2015 roku. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 42/129/2015 z dnia 23 lipca 2015 roku zmieniającą 

uchwałę w sprawie skierowania pod obrady Rady Powiatu w Myśliborzu projektu uchwały 

w sprawie włączenia Domu Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu do Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych Nr 3 im. S. Dariusa i S. Gierenasa w Myśliborzu oraz zmiany nazwy 

Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 3 im. S. Dariusa i S. Gierenasa  w Myśliborzu na 

Zespół Szkół i Placówek im. S. Dariusa i S. Gierenasa w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie uchylenia uchwały Nr 39/118/2015 Zarządu 

Powiatu w Myśliborzu z dnia  3 lipca 2015 roku w sprawie skierowania pod obrady Rady 

Powiatu w Myśliborzu projektu uchwały w sprawie rozwiązania Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych Nr 1 im. Juliusza Słowackiego w Dębnie i Zespołu Szkół i Placówek  

w Smolnicy oraz utworzenia Zespołu Szkół i Placówek w Dębnie. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 11 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały. Przekazał, że zmiana uchwały dotyczy 

sprostowania omyłki pisarskiej dokonanej w  § 1. polegającej na niepełnym wpisaniu tytułu 

uchwały Nr 39/118/2015 z dnia 3 lipca 2015 roku. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 42/130/2015 z dnia 23 lipca 2015 roku zmieniającą 

uchwałę w sprawie uchylenia uchwały Nr 39/118/2015 Zarządu Powiatu  

w Myśliborzu z dnia  3 lipca 2015 roku w sprawie skierowania pod obrady Rady Powiatu  

w Myśliborzu projektu uchwały w sprawie rozwiązania Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych 

Nr 1 im. Juliusza Słowackiego w Dębnie i Zespołu Szkół i Placówek w Smolnicy oraz 

utworzenia Zespołu Szkół i Placówek w Dębnie. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  
 

Ad. 6 

Sprawy różne: 

 

1. Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Poruszył sprawę dotyczącą odwołania ze stanowiska Dyrektora Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Dębnie. Zaproponował, aby rozpocząć procedurę z tym 

związaną. 
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Zarząd Powiatu podjął decyzję o rozpoczęciu procedury odwołania ze stanowiska dyrektora 

Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Dębnie. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

2. Tadeusz Grabski – Dyrektor PCOF-A w Myśliborzu 

Poinformował, że w związku z dyskusją poruszoną na poprzednim posiedzeniu Zarządu 

dotyczącą liczebności oddziałów i kosztów dotycząca kształcenia uczniów w szkołach 

przygotował informacje dotyczącą powyższych spraw (Informacja stanowi załącznik Nr 12 

do protokołu). 

Poinformował, że należałoby dokonać uporządkowania, które miałoby polegać na 

wyeliminowaniu tworzenia klas dwu lub trzyzawodowych o małej liczbie uczniów. 

Należałoby tworzyć mocne klasy o jednorodnych profilach np. klasa o profilu 

gastronomicznym w Myśliborzu, klasa o profilu informatycznym w Dębnie lub o innych 

profilach w danych miejscowościach. Aby nie utracić chętnych można byłoby zaproponować  

np. finansowanie biletów miesięcznych itp. 

Przedstawił i omówił dane zawarte w informacji dotyczące kosztów subwencji i kształcenia 

uczniów w liceach ogólnokształcącym i technikach.  Zwrócił uwagę, że jeżeli liczba uczniów 

w klasach plasuje się na poziomie 20 osób to do takiej klasy Powiat musi dopłacać. Poziom 

uczniów conamniej na poziomie 25 osób daje dochód dla Powiatu. Przekazał, że w klasach, 

gdzie są dwa profile np. matematyczno-informatyczny koszt kształcenia wzrasta o ok. 30%. 

Przekazał, że roczny koszt zakupu biletów miesięcznych to kwota 1820 zł na jednego ucznia. 

Zaproponował, aby tworzyć jednorodne klasy i dokonać przeniesienia dla uczniów, którzy 

wybrali dany profil kształcenia, to tych miejscowości w których będzie on prowadzony.   

Jednocześnie dokonując opłaty za bilety miesięczne dla uczniów.  

 

Wicestarosta – Danuta Patkowska 

Zwróciła uwagę, że szkoły powinny podjąć decyzję w jakich kierunkach chcą kształcić np. 

Szkoła w Myśliborzu uruchomiłaby kierunki humanistyczne, a szkoła w Dębnie 

informatyczne itp. 

 

Zarząd Powiatu mając na względzie poprawę jakości oświaty Ponadgimnazjalnej  

w Powiecie Myśliborskim oraz optymalizację wydatków ponoszonych na jej organizację 

podjął decyzję o ustanowieniu minimalnej liczebności uczniów w oddziałach przy rekrutacji 

do klas I na poziomie nie mniej niż 24, co ma skłonić dyrektorów placówek  do tworzenia 

jednorodnych typów szkół zawodowych i profilów kształcenia w liceach ogólnokształcących. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

 

3. Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił informację dotyczącą wizyty w Zespole Szkół i Placówek w Smolnicy. 

Poinformował, że uzyskał dostęp do dokumentacji budowlanej znajdującej się w placówce. 

Przedstawił informacje dot.  protokołu odbioru. Zwrócił uwagę, że podpisał się na nim 

jedynie dyrektor placówki. Przekazał, że została podana informacja na temat zaawansowania 

środków finansowych. Zapytał czy 100% środków zostało przekazane? 
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Tadeusz Grabski – Dyrektor PCOF-A w Myśliborzu 

Odpowiedział, że tak. 

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że jest to nieprawidłowość ponieważ powinna być pozostawiona kwota gwarancji. 

Zwrócił uwagę na sposób prowadzenia dziennika budowy. Przekazał, że prace remontowe na 

poddaszu nie zostały wykonane. 

Zwrócił uwagę, że za nieprawidłowości podczas rozliczenia i prowadzenia dokumentacji 

remontu placówki powinien odpowiedzieć dyrektor jednostki. 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Przekazał, że można stwierdzić, że prowadzono nieprawidłowe działania inwestora, 

niewłaściwe zabezpieczenie realizacji zadania. Zwrócił uwagę, że powinna zostać 

przygotowana informacja na temat gotowości tej placówki do nowego roku szkolnego. 

 

Tadeusz Grabski – Dyrektor PCOF-A w Myśliborzu 

Zwrócił uwagę, że jak co roku przygotowywana jest również informacja na temat gotowości 

innych placówek. 

 

Zarząd Powiatu zobowiązał dyrektora PCOF-A w Myśliborzu do przedstawienia informacji 

na temat przygotowania placówek oświatowych do roku szkolnego 2015/2016 ze 

szczególnym uwzględnieniem Zespołu Szkół i Placówek w Smolnicy w aspekcie 

przeprowadzonego remontu w jednostce. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Po wyczerpaniu porządku obrad Zarząd zakończył posiedzenie. 
 

Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 
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